

Professur für Kognitive Psychologie

Full Professorship for Cognitive Psychology

Anforderungsprofil / job specification

- Die Professur soll die Kognitive Psychologie in Forschung und Lehre vertreten.
 - Das Forschungsprofil der Professur ist im Bereich der kognitiven Wissenschaften eingeordnet. Bewerbungen aus allen Bereichen der Kognitiven Psychologie sind erwünscht; Bezüge zur kognitiven Entwicklung werden begrüßt. Die Zugänge sollen experimental-psychologisch und/oder neuro-kognitiv sein.
 - Durch das Centre for Cognitive Neuroscience (CCNS) besteht eine inter-institutionelle Vernetzung zwischen der Forschung an der Paris-Lodron Universität und der Christian-Doppler Klinik. Das CCNS bietet ein interessantes Forschungsumfeld und verfügt über fMRT, MEG, High-density EEG, Neurostimulationsmethoden, Blickregistrierung sowie ein Säuglings- und Kinderlabor ausschließlich für Forschungszwecke (ccns.sbg.ac.at). Eine Verstärkung des CCNS und eine methodische Anbindung an dieses Zentrum sind wünschenswert
-
- The professorship should cover the area of Cognitive Psychology in research and teaching.
 - The main focus of research is in the field of cognitive sciences. We welcome applicants from all areas of cognitive psychology; interests in the field of cognitive development are welcomed. An experimental psychological and/or neurocognitive approach should be used.
 - The Centre for Cognitive Neuroscience (CCNS) provides a network linking the research of the University of Salzburg with that of the Christian-Doppler Hospital Salzburg. The CCNS offers an interesting research environment and the following facilities are available exclusively for research purposes: fMRI, MEG, high-density EEG, neurostimulation methods, eye-tracking facilities and an infant and child development laboratory (ccns.sbg.ac.at). We are looking for applicants who will enhance the Centre and a methodological expertise is desirable.